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Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

A Házszabály 91 .§(2) bekezdése alapján kérdést kívánok feltenn i

Bajnai Gordon nemzeti fejlesztési és gazdasági miniszterne k

„Miért nem kapok érdemi választ a telephely engedélyezési eljárás módosításáva l
összefüggő kérdéseimre?”

	

címmel .

Kérdésemre írásbeli választ kérek Miniszter Úrtól, azért t ő le, mert e tárgykörben a kormán y
tagjai közül ő az illetékes .

Tisztelt Miniszter Úr !

Néhány héttel ezelőtt írásbeli kérdést intéztem Önhöz a telephely engedélyezési eljárássa l
kapcsolatban, amelyre kitérő válaszokat kaptam .
Kérem, hogy érdemben válaszoljanak az akkor feltett konkrét kérdéseimre !

A február 16-i válaszában indokolni kérem az alábbiakat :

1. Mivel lett egyszerűbb és gyorsabb az engedélyezés a kistérségi jegyzőhöz rendeléssel ?
2. Milyen magasabb szakmai felkészültséggel rendelkezik a kistérségi jegyz ő , ami egy-

egy városi jegyz őnél nincs meg ?
3. Kikkel egyeztették le a jegyzői hatáskörök megváltoztatását és az érintette k

elfogadták-e indokaikat?

Tisztelettel várom igényes válaszát!

,

Farkas re

országgyűlési képviselő

Budapest, 2009 . február 18.
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